



Gemeente Begijnendijk

t.a.v de algemeen directeur

t.a.v. de voorzitter van de gemeenteraad


Begijnendijk, 27 augustus 2022


De zomer van 2022… de eerste zomer in drie jaar zonder échte Covid-19 beperkingen. 
De zomer van het feest met ongezien veel festivals en activiteiten waar jong en oud zich 
kunnen uitleven.  


Ook in onze gemeente werden sfeervolle activiteiten opgezet zoals de Pinksterkermis in 
Begijnendijk, de feestelijkheden rond de Vlaamse Feestdag, het Midzomer event in 
Betekom, De Fietseling, de dag van de plaatselijke kunstenaar en de viering van de 
jubilarissen op de Tumkens. Mooie festiviteiten gedragen door heel wat vrijwilligers en 
gemeentepersoneel.


Toch voelen we ons vanuit de MGB fractie genoodzaakt om onze ontgoocheling te uiten 
en bedenkingen te plaatsen bij het kermisgebeuren in Betekom. 15 augustus, toch nog 
steeds dé hoogdag van het jaar in Betekom was dit jaar een triest gebeuren in het dorp. 
Ook op de kermis van 1 mei werden geen ondersteunende activiteiten voorzien.


Het privé initiatief van cafetaria De Tumkens met verschillende optredens tijdens de 
kermisdagen was een mooie en succesvolle organisatie, maar stond jammer genoeg 
volledig los van de kermis in het dorp.  


Het stoort mij erg dat we vanuit de gemeente geen inspanningen hebben geleverd om 
ook in de dorpskern sfeervolle randactiviteiten te voorzien. Een gemiste kans, wetende 
dat de gemeentelijke subsidies aan het feestcomité de voorbije jaren werden doorbetaald 
waardoor er een mooi spaarpotje werd opgebouwd om deze zomer activiteiten te 
organiseren. Bovendien werden er in de meerjarenplanning ambities opgenomen om 
zeker niet minder activiteiten te organiseren en het buitengewoon boeiende imago van 
onze gemeente verder positief naar buiten te brengen. De samenwerking met de lokale 
horeca en het verenigingsleven is bij de organisatie van evenementen jammer genoeg te 
vaak een ontbrekende factor, met uitzondering van de Fietseling en de Midzomerdag.


Om de kermissen binnen onze gemeente nieuw leven in te blazen stellen we voor om ook 
de uitbaters van de kermisattracties structureel te ondersteunen na enkele donkere 
COVID jaren en rekening houdend met de extreem hoge energietarieven.


De gemeenteraad besluit daarom als volgt: 

Artikel 1: de gemeenteraad beslist om de kermissen vanaf 2023 nieuw leven in te blazen. 
Er wordt hiervoor een evenementenplan opgemaakt zodat er in beide dorpskernen 
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randactiviteiten worden opgezet in samenwerking met de lokale horeca en het 
verenigingsleven.


Artikel 2: de gemeenteraad beslist om de retributie voor uitbaters van kermiskramen voor 
de kermissen op het grondgebied van onze gemeente alvast tot einde 2024 te herleiden 
tot het minimum, met name een nader te bepalen beperkte, forfaitaire bijdrage voor het 
energieverbruik en het water. Op deze manier bieden we de uitbaters van de 
kermisattracties meer financiële ademruimte na de zware COVID periode en kunnen we 
hopelijk meer kermisattracties naar onze gemeente halen om de beleving én de 
bezoekersaantallen te stimuleren.
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